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10 VVD RO In 2016 is in de begroting is een bedrag opgenomen van totaal 5 mio 

opgenomen voor de Spoorondertunneling bestaande uit gemeentelijke 

bijdrage en voor eventuele meerkosten. Was deze 5 mio niet mede 

bestemd voor de herinrichting van het stationsgebied of was er een apart 

budget voor de herinrichting?

Voor de herinrichting van het stationsgebied is er een apart budget beschikbaar vanuit de 

middelen van programma groot onderhoud openbare ruimte 2017 - 2022. Het in de begroting 

opgenomen bedrag ad € 5 mio is mede bestemd voor de herinrichting van het stationsgebied, 

maar is primair bedoeld voor de spoorondertunneling (aanpassingen in programma van eisen 

en opvangen risico  aanbesteding). Indien er na het gereedkomen van de 

spooronderdoorgang budget 'over' is, kan dit voor de herinrichting worden ingezet. 

14 VVD RO Billboards nabij de Gooiseweg brengen in 2020 € 130.000 minder op. Wat 

is hiervan de oorzaak? Wat was de opbrengst per jaar gedurende de 

afgelopen periode?

Wij verwijzen voor de beantwoording van deze vraag naar de eerder aan u verstrekte 

Informatie van het college – Gunning aanbesteding billboards Gooiseweg d.d. 26 november 

2019. 

De reclame-exploitant die destijds in 2009 als winnaar uit de bus is gekomen voor de locatie 

Gooiseweg heeft de afgelopen 10 jaar (tot medio 2019) de locatie mogen exploiteren met 

billboards. Aangezien deze reclame-concessie na 10 jaar is afgelopen, heeft de gemeente in 

het najaar 2019 opnieuw de locatie Gooiseweg aanbesteed met de mogelijkheid om op exact 

dezelfde locaties wederom vier billboards te plaatsen, ditmaal digitale ledschermen.” 

De afdracht van de reclame-exploitant aan de gemeente de afgelopen 10 jaar voor de locatie 

Gooiseweg was ca. € 125.000 per jaar. De huidige aanbesteding leidt tot een resultaat van € 

52.520 per jaar. De opbrengsten van reclame in de openbare ruimte zijn de afgelopen jaren 

stevig gedaald, als gevolg van het verschuiven van adverteerders naar social media. Daarom 

is het huidige aanbestedingsresultaat ook fors minder dan bij de aanbesteding 10 jaar 

geleden. De resultaten zijn in de

1e kwartaalbrief 2020 verwerkt.”

Het verschil tussen € 130.000 voor 2020 en de genoemde € 125.000 in de Informatie van het 

College wordt verklaard door het feit dat de afgelopen jaren gemiddeld een bedrag van € 

125.000 is betaald, maar door indexering dit voor het jaar 2020 

ca. € 130.000 zou zijn.

16 VVD DIR De digitalisering van de persoonskaarten en aktes (€ 26.000) alsmede de 

digitalisering van het archief bouwvergunningen (€ 60.000 per jaar ) worden 

gefinancierd vanuit de Algemene Reserve. Waarom worden deze kosten 

gefinancierd vanuit de Algemene Reserve en niet gewoon uit de 

Exploitatie? 

De kosten direct ten laste brengen van het rekeningsaldo is ook een optie. We willen echter 

de incidentele kosten die verband houden met de digitalisering van het archief 'eenvoudig' 

terug kunnen vinden. Afhankelijk van het te digitaliseren archief worden de gemaakte kosten 

op verschillende programma's verantwoord. Door de kosten ten laste van de Algemene 

Reserve te brengen blijft er eenvoudig inzicht in de gemaakte kosten.  

Vragen informatieve raad 1e kwartaalbrief 2020


